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2007WMM29 
 

VERSLAG van de vergadering van de statencommissie Water, Milieu en Mobiliteit van 
26 maart 2007 
 
Aanwezig: 
J. Konijnenbelt (CDA, voorzitter), J. Binnekamp (gedeputeerde), dr. G. Mik (gedeputeerde), 
mw.drs. F.M. Alsem (VVD),  E.R.M. Balemans (VVD), J.W. Benschop (SGP), F. Bersch 
(SP), mw.drs. U.P. Blom (PvdA), mw.drs. W.A. Bodewitz (PvdD), P.W. Duquesnoy (SP), 
C.J.J. van Ee (CDA), J. Fastl (GroenLinks), mw.mr. K.J. Fokker (PvdA),  ir. N.J.P. 
Hoefnagels (D66), J.F.M. Kloppenborg (GroenLinks), ir. J.E. Landman (ChristenUnie), 
J.W.R. van Lunteren (VVD), mw.drs. E. Dijk-Ossewijer (VVD), mw. A.H. Raven (CDA), P. 
Seldenrijk (CDA), mr. J.J.J. Streefland (ChristenUnie), mw.ir. A.A. Swets (CDA), mw.drs. 
J.C.M. Versteeg (D66), H. Witte (Mooi Utrecht),  
 
Van Ambtelijke zijde aanwezig: 
dr. R.J. Poort (adjunctgriffier), mw. W. Voorneman-Rikkers (verslag) 
 
Afwezig: 
C.J. van Kranenburg (ChristenUnie) 
 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  
 
2. Mededelingen en ingekomen stukken 
Mededelingen 
- Bericht van verhindering is ontvangen van de heer Van Kranenburg.  
- In aanvulling op de stukken ter kennisneming is bijgevoegd: Stand van zaken motie stimulering 

energiebesparing en toepassing duurzame energie; wordt toegevoegd als agendapunt 22a. 
- Op woensdag 28 maart a.s. is een inspraakbijeenkomst over het SMPU van 15.00 – 17.00 uur, 

waarbij de commissie van harte welkom is.  
- Op 21 mei 2007 is een werkbezoek gepland samen met de commissie RGW. Verzocht wordt 

deze datum te reserveren.  
Ingekomen stukken 
* Cie 2007WMM3 nieuwe reglementen waterschappen 

Mevrouw Fokker informeert wat GS met de brief van de NMU gaan doen. De PvdA hecht eraan 
het pleidooi van de NMU te ondersteunen.  
Mevrouw Swets informeert naar de provinciale rol in het kader van de nieuwe reglementen van 
de waterschappen. Voorts wordt geïnformeerd naar de reactie van GS.  
De heer Binnekamp licht toe de brief van de NMU voor kennisgeving te hebben aangenomen. 
Spreker zal de inhoud wel betrekken bij de besprekingen met de waterschappen ter zake dit 
onderwerp. Het gesprek met de waterschappen over de Bestuurssamenstelling is inmiddels in 
volle gang. In de loop van het jaar komt spreker terug met een voorstel.   

* Cie 2007WMM4 bewonersgroep en bewonersoverleg 
Mevrouw Swets merkt op dat bij de ingekomen stukken ook een brief van de bewonersgroep is 
gevoegd inzake evenementen Maarsseveense Plassen. Geïnformeerd wordt of deze tot de 
ingekomen stukken behoort en zo ja, wat de rol van de provincie daarin is. 
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De heer Binnekamp licht toe dat het College van Maarssen en GS in het kader van de 
Natuurbeschermingwet en de Vogelrichtlijn bezien op welke wijze de evenementen rond de 
Maarsseveense Plassen eventueel kunnen worden aangepast.  

* Cie 2007WMM5 suggestie afsluitdijk van Zeeuws Vlaanderen naar Brunsbuttel 
* Cie 2007WMM6 defosfateringsinstallatie Vinkeveen 
 Mevrouw Swets informeert of GS van plan zijn te antwoorden.  

De heer Binnekamp deelt mede, dat GS de brief zal beantwoorden. De Commissie ontvangt 
hiervan een afschrift.  

* Cie 2007WMM7 zwerfvuil langs provinciale wegen en vaarwegen 
* Cie 2007WMM8 bezwaarschrift intrekking status lokaal spoorweg Leusden-De Haar 
* Cie 2007WMM9 tracewet procedure A27 Lunetten Rijnsweerd 

Mevrouw Swets informeert of GS – ondanks het feit dat sprake is van een Rijksweg en er 
derhalve geen directe rol is voor de provincie – van plan zijn te antwoorden.   
De heer Mik licht toe dat de provincie een rol heeft bij de tracewetprocedure in de zin, dat het 
Rijk alle partijen hoort. De besluitvorming ligt bij het Rijk. GS hebben nog niet naar de 
onderhavige brief gekeken. Vooruitlopende hierop merkt spreker op dat de provincie, gelet op de 
problematiek rond de A27, voorstander is van extra stroken.  

De voorzitter concludeert, dat de commissie de ingekomen stukken voor kennisgeving aanneemt.  
 
3. Rondvraag 
De heer Hoefnagels vestigt de aandacht op een publicatie in de Vierklank (Maartensdijk), waarin staat 
dat GS bewoners verder tegemoet zijn gekomen bij afspraken over de N417 en de aanpassingen daaraan. 
De bewoners zijn niet op de hoogte van verdere afspraken. Geïnformeerd wordt waaruit de verdere 
tegemoetkoming bestaat.  
De heer Mik licht toe dat hij al ruim een jaar met de bewoners in gesprek is over verbeteringen van de 
Tolakkerweg in het kader van de verkeersveiligheid. Een aantal maatregelen is reeds getroffen. Over 
enkele voorgestelde maatregelen verschillen partijen van mening. Naast de getroffen maatregelen is 
toegezegd, dat nog nader zal worden gekeken naar de ligging en de vormgeving van de oversteekplaats 
aldaar. De bewoners krijgen nog een schriftelijke reactie, waarin zal worden gereageerd op al hun 
punten. Het artikel in de Vierklank heeft spreker overigens verbaasd, omdat het punt van de 
oversteekplaats al in een eerder stadium is geventileerd. Het is hem niet duidelijk wat hier in de 
communicatie mis is gegaan.  
 
4. Verslag 15 januari 2007 commissie WEM 
Het verslag wordt conform vastgesteld. 
N.a.v. de inhoud 
Blz. 1, punt 2 inzake aanbesteding afdekking Nedereindse Plas. Mevrouw Fokker hecht eraan op te 
merken, dat de PvdA het interview van de heer Witteman (SP) naar aanleiding van de start van de 
uitvoering van de afdekking Nedereindse Plas betreurt.  
De heer Bersch memoreert, dat de SP altijd een ander standpunt heeft ingenomen dan hetgeen 
uiteindelijk is besloten. Hij is derhalve van mening, dat de SP het volste recht heeft haar standpunt 
nogmaals te verwoorden. Hij zegt toe de visie van de PvdA hierover aan de heer Witteman te zullen 
overbrengen.  
 
5. Verslag 19 februari 2007 commissie IME 
Het verslag wordt conform vastgesteld. 
N.a.v. de inhoud 
Mevrouw Swets wijst erop dat in het verslag een aantal keren (o.a. op blz. 12 en 14) wordt toegezegd dat 
antwoord komt op vragen. De antwoorden zijn niet bij het verslag gevoegd en heeft zij ook niet 
aangetroffen in het stuk  ‘Losse eindjes vanuit de commissie IME’. Desgevraagd licht spreekster toe dat 
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het o.a. gaat om de vraag over de kosten van het verschil van 65 en 63 decibel en bij het Wandelnetwerk 
om de vraag of een impressie te geven is hoe daarvan gebruik wordt gemaakt.  
De heer Mik zegt toe dat hiernaar zal worden gekeken.  
 
6. Termijnagenda (WEM en IME) WMM 
De heer Kloppenborg vestigt de aandacht op de Wet Algemene Bepalingen Omgevingsrecht. Spreker 
pleit voor een presentatie om de leden in deze nieuwe materie in te wijden.  
De heer Binnekamp kan zich voorstellen dat dit in de nieuwe situatie raadzaam is. Hij zal in overleg met 
de voorzitter bekijken op welk moment dit kan worden ingepast.  
Mevrouw Fokker merkt op dat de OLM-delegatie, conform de stukken, niet in juni maar in september 
zou worden besproken. Voorts pleit de PvdA ervoor het onderwerp Klimaatbeleid toe te voegen.  
De voorzitter merkt in algemene zin op dat afhankelijk van de inhoud van het Coalitieakkoord voor de 
komende statenperiode wellicht nog een aantal onderwerpen zal worden toegevoegd. Hij verwacht dat 
Klimaatbeleid een van die onderwerpen zal zijn. De opmerking met betrekking tot het onderwerp OLM 
delegatie zal worden nagegaan.  
Mevrouw Swets mist ten aanzien van de lopende energieprojecten de grootschalige KWO-
opslag en de energiebesparing in de sociale huursector.  
De heer Binnekamp memoreert dat de subsidieregeling zal worden uitgevoerd conform is 
voorgesteld. Spreker heeft toegezegd, dat de projecten die door de deskundigencommissie 
worden aanbevolen, ter kennisneming van de commissie zullen worden gebracht. KWO is 
beleid, dat door PS is goedgekeurd. Spreker komt terug met voorstellen voor de besteding van 
de € 5 ton, die PS hebben gevoteerd.  
 
7. Presentatie E. Wagener (Water en Milieu) en P. Kuypers (Wegen, Verkeer en 
Vervoer) 
De heer Wagener (interim directeur dienst Water en Milieu) en de heer P. Kuypers (interim 
directeur Wegen, Verkeer en Vervoer) lichten in algemene zin in het kort aan de hand van een 
fotopresentatie toe met welke taken de diensten Water en Milieu en Wegen, Verkeer en 
Vervoer zich bezighouden.    
 
TER BESPREKING 
 

Portefeuille dr. G. Mik 
 
8. Losse eindjes vanuit de commissie IME 
De heer Kloppenborg informeert of inmiddels nadere informatie kan worden verstrekt over 
het standpunt van de gemeente De Ronde Venen ten aanzien van het aquaduct ter zake de      
N 201.    
De heer Mik memoreert, dat het de bedoeling was dat er een brug zou komen. De wens van 
een aquaduct is afkomstig van de gemeente De Ronde Venen. Inmiddels is bekend dat de 
gemeente De Ronde Venen bereid is een bedrag van € 2 miljoen bij te dragen aan het 
aquaduct. De provincie Utrecht heeft ook € 2 miljoen beschikbaar gesteld. Tezamen met de 
bijdragen van de provincie Noord Holland en nog een aantal andere gemeenten is de bouw 
van het aquaduct financieel gedekt.  
 
De heer Van Ee memoreert dat ten aanzien van de parkeerplaatsen bij het station Driebergen-
Zeist door de staten een motie is aangenomen. Geïnformeerd wordt naar de status van de 
uitvoering van deze motie.  
De heer Mik licht toe dat de zorg van de staten via de stuurgroep aan de gemeente 
Driebergen-Zeist is overgebracht. De gemeente heeft aangegeven ervoor te zullen zorgen dat 
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de situatie van minder parkeerplaatsen zo kort mogelijk duurt. De vraag hoe een en ander nu 
precies zal worden ingericht kan nog niet worden beantwoord. Op dit moment wordt bezien 
hoe de parkeerproblematiek ook in de nieuwe situatie kan worden opgelost. Zodra spreker 
over nieuwe informatie beschikt, zal de commissie hiervan in kennis worden gesteld.  
Mevrouw Fokker geeft – in verband met de nieuwe samenstelling – in overweging de 
milieuverkenning opnieuw te verspreiden, hetgeen door de voorzitter wordt toegezegd.  
 

Portefeuille J. Binnekamp 
 
9. Rapportage Besluit Luchtkwaliteit 2005 
De voorzitter memoreert, dat dit onderwerp is geagendeerd op verzoek van de heer Van 
Malenstein (PvdA); de beantwoording van zijn vragen is rondgestuurd.  
 
De heer Kloppenborg constateert dat de gemeenten Amersfoort, Zeist, Nieuwegein en Bunnik 
nog geen luchtkwaliteitplan hebben (blz. 4). Geïnformeerd wordt wanneer die plannen 
tegemoet kunnen worden gezien. Overigens staat op blz. 4 dat ook de provincie en Rijk 
werken aan plannen om de luchtkwaliteit te verbeteren; deze plannen zijn minder 
locatiespecifiek maar meer gericht op regionale (achtergrond)concentraties. Geïnformeerd 
wordt naar de ambitie van dit plan. GroenLinks is in deze voorstander van een integrale, 
gebiedsgerichte, aanpak van de problematiek waarbij gekeken wordt naar de milieueffecten 
van de grote, zware, infrastructuur. In dat verband kan spreker zich een link met de 
eerdergenoemde milieuverkenning voorstellen.  
Wat de gegevens zelf betreft is in de stad Utrecht een discussie ontstaan over de vraag of alles 
wel goed wordt berekend. Het vermoeden bestaat bijvoorbeeld dat de bijdrage aan bepaalde 
emissies van het scheepvaartverkeer op het Amsterdam-Rijknkanaal nog niet is meegenomen. 
Geïnformeerd wordt of de provincie daarnaar al heeft gekeken of dat daarover alsnog 
verduidelijking kan worden gegeven.  
Voorts is in de stad Utrecht discussie over het feit dat sommige straten weer in de veilige zone 
zijn beland en andere in de onveilige zone terecht zijn gekomen. Spreker kan zich voorstellen 
dat de provincie niet van straat tot straat kan toetsen. De vraag is of de provincie bekijkt of 
sprake is van een consistentie in de achtereenvolgende jaarrapportages.  
 
Mevrouw Blom merkt op dat het antwoord op de vragen, die de heer Van Malenstein namens 
de PvdA heeft gesteld, pas hedenmorgen zijn ontvangen. De PvdA heeft derhalve nog niet 
kunnen nagaan of alle vragen naar tevredenheid zijn beantwoord.  
Met betrekking tot de kleine stofdeeltjes merkt spreekster op dat de PM 2,5 niet in het rapport 
staat genoemd. Dat is ook lastig, omdat PM 2,5 nog niet wordt gemeten. De PvdA hecht er 
echter aan, dat daarover in ieder geval een aantal opmerkingen wordt gemaakt. Het gaat niet 
alleen om het voldoen aan de normen, maar ook vooral om de luchtkwaliteit in relatie tot de 
gezondheid. Als bekend is dat juist de kleine stofdeeltjes schadelijk zijn voor de gezondheid, 
is het verstandig daaraan al aandacht te besteden. Het is bekend dat daaraan in andere steden, 
zij het in kwalitatieve bewoordingen, aandacht wordt besteed.  
In antwoord op vraag 1 staat dat de maatregelen in het kader van de PM 10 ook grotendeels 
effectief zijn voor de PM 2,5. Het vorenstaande bevreemdt de PvdA omdat in een eerdere 
passage wordt gezegd, dat er niet wordt gemeten op de PM 2,5. Juist de laatste jaren komen er 
steeds meer aanwijzingen dat er wel problemen zijn met PM 2,5 daar waar met PM 10 aan de 
normen wordt voldaan. Of de laatste zin klopt niet helemaal of hetgeen ervoor staat moet 
anders worden geformuleerd.  
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De heer Van Lunteren informeert in aansluiting op het betoog van GroenLinks in hoeverre de 
provincie ten aanzien van die gemeenten, die nog geen luchtkwaliteitplannen hebben 
opgesteld, sancties kan opleggen. Indien dit het geval is, is de vraag of GS van plan zijn dit te 
doen; zo niet, wat GS gaan doen om te bewerkstelligen dat de intenties worden omgezet tot 
het feitelijk opstellen van een luchtkwaliteitplan.   
In aansluiting op het betoog van de PvdA met betrekking tot de luchtkwaliteit in relatie tot 
gezondheid wordt de aandacht gevestigd op de motie die in oktober door de heer Van 
Malenstein is ingediend. Destijds is door de gedeputeerde aangegeven, hetgeen door de VVD 
is onderschreven, dat uitvoering van de motie niet haalbaar was. Geïnformeerd wordt naar de 
huidige status en of de gedeputeerde in deze wellicht van gedachte is veranderd.  
 
De heer Landman deelt mede, dat de ChristenUnie zich aansluit bij de vragen van voorgaande 
sprekers.   
 
Mevrouw Swets deelt mede dat het CDA zich aansluit bij de vragen van voorgaande sprekers. 
In aanvulling daarop wordt geïnformeerd naar de stand van zaken ten aanzien van het 
regioaanbod luchtkwaliteit en of dit geheel financieel is gedekt.  
 
De heer Bersch deelt mede dat de SP zich aansluit bij voorgaande sprekers. Geconstateerd 
wordt dat sprake is van een rapportage over 2005. Geïnformeerd wordt of over 2006 ook een 
rapportage komt en zo ja of de gemeente Utrecht dan eerder komt met zijn cijfers. 
 
De heer Hoefnagels deelt mede dat D66 zich aansluit bij de vragen van GroenLinks. In de 
beantwoording op de vragen van de heer Van Malenstein staat dat het Regionaal 
Samenwerkingsprogramma Lucht een uitwerking is van het Nationaal 
Samenwerkingsprogramma Lucht en het Prinsjesdagpakket aanvullend beleid is. Volgens het 
NMP is het Prinsjesdagpakket geen aanvullend beleid maar wordt er veel meer gefocust op 
taakstelling fijnstof industrie, intensieve veeteelt, etc. De vraag is of dergelijke onderwerpen 
in het Regionaal Programma worden opgenomen.  
 
De heer Binnekamp licht toe dat de taak van de provincie uitsluitend is ervoor te zorgen dat 
de rapportages er komen, deze te bundelen tot een rapportage en door te zenden naar VROM.   
Sommige gemeenten zijn niet aan het opstellen van de rapportage toegekomen. De provincie 
heeft geen sancties om een gemeente te verplichten een luchtkwaliteitplan/rapportage in te 
dienen. De inspectie VROM is de instantie, die de gemeente hierop kan aanspreken. Wel 
tracht spreker de gemeenten in het samenwerkingsverband ter zake de aanpak van de 
luchtkwaliteit in de regio zoveel mogelijk bij het traject te betrekken. 
Het provinciaal plan, op basis van de plannen die de gemeenten indienen, vormt samen met 
het luchtkwaliteitplan van de Stad Utrecht en dat van de Stad Amersfoort het regionaal 
samenwerkingsplan, hetgeen onderdeel gaat uitmaken van het Nationaal Samenwerkingsplan 
Luchtkwaliteit van VROM. VROM heeft dat nodig om met name richting Europa te laten 
zien dat de luchtkwaliteit landelijk en in de regio’s de luchtkwaliteit behoorlijk wordt 
aangepakt middels maatregelen en op basis hiervan uitstel te krijgen tot 2015.  
Spreker onderschrijft, dat het scheepvaartverkeer niet is meegenomen. Het is echter wel 
meegenomen in de achtergrondconcentratieberekeningen van het RIVM. Desgevraagd 
antwoordt spreker dat ca. 60% wordt bepaald door de achtergrondconcentraties.  
Er komt een rapportage 2006, waarbij spreker hoopt dat de Stad Utrecht eerder met de cijfers 
komt; spreker kan dit niet afdwingen, maar heeft dit wel met de wethouder besproken.   
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Bij het Europees Parlement is een voorstel ingediend de norm van PM 10 te verlagen naar PM 
2,5. Het Europees Parlement heeft dit echter nog niet aanvaard, zodat de berekeningen zich 
daarop nog niet richten.   
Met betrekking tot de motie van de heer Van Malenstein deelt spreker mede, dat uitgebreid 
onderzoek is gedaan naar de mogelijkheden de gevraagde gegevens boven water te krijgen. 
De heer Van Malenstein heeft hiertoe enkele handreikingen gedaan. Naar aanleiding van het 
onderzoek is spreker tot de conclusie gekomen, dat het moeilijk is de motie uit te voeren. GS 
zullen hierover op korte termijn een standpunt innemen, hetgeen spreker zal terugkoppelen 
richting de commissie.  
Het Regionaal Structuurplan is in concept gereed en als zodanig naar VROM gestuurd.  
In het Regionaal Programma worden niet de programma’s opgenomen, die worden genoemd 
in het Prinsjesdagpakket. Het Regionaal Programma bevat o.a. concessieverlening, 
doorstroming, alternatieve vervoersmiddelen, aardgasprojecten plus het pakket van de Stad 
Utrecht en de Stad Amersfoort.  
 
Mevrouw Blom merkt op dat de beantwoording door de gedeputeerde in de visie van de PvdA 
met name een herhaling is van de beantwoording op de vragen van de heer Van Malenstein. 
De PvdA pleit voor een wat pro-actievere houding te aanzien van de kleine stofdeeltjes, 
omdat het niet zeker is dat de maatregelen die in het kader van de PM 10 worden gerealiseerd 
ook effectief zijn voor PM 2,5. Ter illustratie wijst zij op de roetfilters. 
De PvdA hecht eraan te benadrukken dat datgene moet worden gemeten dat van belang is 
voor de volksgezondheid.  
 
De heer Binnekamp heeft begrip voor de opmerking van mevrouw Blom, maar vreest dat 
PvdA en GS in deze niet tot elkaar komen.    
 
De voorzitter sluit de discussie over dit onderwerp af met de conclusie, dat GS richting de 
commissie komt met en voorstel ter afhandeling van de motie van de heer Van Malenstein.   
 

Geen portefeuille 
 
10. Overdrachtsdocument 
Mevrouw Raven deelt mede dat het CDA voorstelt dit stuk voor kennisgeving aan te nemen, 
omdat de inhoud onderdeel is van de onderhandelingen.  
De heer Kloppenborg vestigt de aandacht op blz. 20 punt 1, pakketstudies, waarin staat dat de 
regio wordt aangeslagen voor maximaal 5000 miljoen. Spreker gaat ervan uit dat voor wat 
betreft het bedrag sprake is van een typefout. Voor het overige sluit hij zich aan bij het 
voorstel van het CDA.  
Mevrouw Fokker deelt mede, dat de PvdA zich aansluit bij het voorstel van het CDA. Ten 
aanzien  van het PMP verontrust het de PvdA dat na 2008 hiervoor geen geld is gereserveerd. 
Verzocht wordt om een nadere toelichting.  
De heer Van Lunteren deelt mede, dat de VVD zich aansluit bij het voorstel van het CDA.  
 
De heer Binnekamp licht toe, dat het PMP tot 2008 loopt en ook financieel is gedekt. In de 
loop van 2008 wordt een nieuw PMP opgesteld en ter goedkeuring aan de staten voorgelegd.  
Gelet op het feit dat duidelijk was dat het PMP wordt voortgezet had mevrouw Fokker
verwacht dat wat meer zou zijn voorgesorteerd op de dekking.  
In de visie van Mevrouw Swets is voorzien in de voortzetting van het PMP. Zij wijst in deze 
op de tabel op blz. 19. 
Mevrouw Fokker merkt op dat de PvdA niet zo blij is met de bron, waarvan acte.  
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De voorzitter concludeert dat de commissie het overdrachtsdocument voor kennisgeving 
aanneemt. 
 
TER KENNISNEMING 
11. Evaluatie en voortzetting buurtbus 505 
De heer Bersch informeert of de inwoners van Schoonhoven zijn betrokken bij de evaluatie.  
Mevrouw Bodewitz deelt mede, dat de PvdD hierover schriftelijke vragen zal stellen en 
afhankelijk van de beantwoording wellicht zal verzoeken om agendering van dit onderwerp.  
 
12. Fietsverbetering Lekdijk Lopik 
 
13. Fietspaden Bunschoten 
De heer Kloppenborg deelt mede, dat GroenLinks hierover schriftelijke vragen zal stellen en 
afhankelijk van de beantwoording wellicht zal verzoeken om agendering van dit onderwerp.  
 
14. Fietspaden Montfoort 
 
15. Onderhoud rotondes in Woudenberg 
 
16. Bestuursovereenkomst Ruimte voor de Rivier, Vianen 
De heer Hoefnagels deelt mede, dat voor D66 niet duidelijk is of de provincie met het tekenen 
van de Bestuursovereenkomst direct ook vastzit aan de ruim € 2 miljoen die in het 
Overdrachtsdocument staat opgenomen. Indien dit het geval is, acht D66 het gewenst dit 
onderwerp in de commissie te behandelen.   
 
17. Inputdocument Europese Kaderrichtlijn Water (KRW) 
 
18. Uitspaken aansprakelijkheid AGV n.a.v. kadeverschuiving Wilnis 
 
19. Overzicht vangstresultaten muskusratten en beverratten t/m week 8 
Mevrouw Bodewitz deelt mede, dat de PvdD verzoekt om agendering van dit onderwerp. 
Hiertoe zal een nadere, schriftelijke, motivatie worden ingediend.  
 
20. Overdracht muskusrattenbestrijding 
Mevrouw Bodewitz deelt mede, dat de PvdD verzoekt om agendering van dit onderwerp. 
Hiertoe zal een nadere, schriftelijke, motivatie worden ingediend.  
Mevrouw Fokker deelt mede, dat de PvdA zich in deze aansluit bij de PvdD.  
 
21. Project Duurzaam bodembeheer op melkveebedrijven in de Gelderse Vallei 
Mevrouw Fokker informeert waarom dit project niet uit het vaste budget van LAMI wordt 
gefinancierd.  
 
22. Uitvoering motie klimaatbeleid 
De heer Kloppenborg deelt mede, dat GroenLinks hierover schriftelijke vragen zal stellen en 
afhankelijk van de beantwoording wellicht zal verzoeken om agendering van dit onderwerp.  
 
22a. Stand van zaken motie stimulering energiebesparing en toepassing duurzame energie. 
 
23. Sluiting 
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Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering onder dankzegging voor ieders komst en 
inbreng.                                                                                                                                          
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